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Referat	FAU-møte	Sandved	skole		

Dato:	03.04.2017	

Tid:	18:00	–	19:30	

Til	stede:		

1a	 X	 2a	 X	 3a	 	x	 4a	 	 5a	 	 6a	 X	 7a	 X	 SFO	1	 	

1b	 X	 2b	 X	 3b	 X	 4b	 x	 5b	 	 6b	 X	 7b	 X	 SFO	2	 	

1c	 X	 2c	 X	 3c	 Vara	 4c	 X	 5c	 x	 6c	 	x	 7c	 		 	 	

1d	 	 2d	 X	 3d	 	 4d	 x	 	 	 	 	 	 	 	 	

	

Fra	skolen:	Egil	Magne	Fedøy	

Fra	SFO:	Annichen	Dyrli	

Referent:	Leif	Johannes	Omland	

Sak	 	 	

1. 	 Velkommen	

	

	

2. 	 Info	fra	skolen	

	

Mobilforbudet.	Skolen	har	hatt	mobilforbud	i	skoletiden	lenge.	
Nytt	av	våren	er	at	skolen	har	innført	forbud	mot	mobilbruk	rett	
før	og	rett	etter	skoletid	på	skolens	område.	Skolen	kan	ikke	bruke	
samme	sanksjoner	før	og	etter	skoletid	som	i	skoletiden.	Elever	
med	smartklokker	rammes	også	av	mobilforbudet.	Elever	kan	
levere	inn	smartklokken	til	lærer	ved	starten	av	skoledagen	og	få	
den	tilbake	ved	skoledagens	slutt.	Dette	for	å	unngå	blant	annet	
mulig	fjernstyring	av	klokka	til	opptak,	gps-sporing	osv.	Elever	som	
må	ha	klokke,	kan,	men	bør	levere	fra	seg.		

Parkering.	Møte	mellom	skolen,	Sandvedhaugen	barnehage,	Trygg	
trafikk.	SU	i	barnehagen	ønsker	ikke	kiss	&	drive,	slik	skolen	og	FAU	
har	foreslått,	men	er	positive	til	samarbeid	med	hjertesoner	(jf.	sak	
nedenfor).	

Foredrag	med	påfølgende	foreldremøte	24.	April.	Foredragsholder	
Siri	Abrahamsen	fra	Verdifabrikken,	etter	tips	fra	FAU.	Spleiselag	
mellom	skole	og	FAU.	Det	blir	ett	felles	foredrag	for	alle	foreldre	
ved	skolen.	Dette	holdes	i	kirka,	da	det	ikke	er	plass	i	gymsalen.	
Det	er	en	utfordring	for	foreldre	med	flere	barn	angående	det	
etterfølgende	foreldremøtet	i	klassen	når	alle	klassene	denne	
gangen	må	gjennomføre	foreldremøtene	samtidig.	
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- Innspill	fra	FAU	med	forslag	om	at	det	blir	skrevet	referat	
av	foreldremøtet	i	klassene,	for	dem	som	er	forhindret	fra	
å	møte.	

Dugnad.	Komiteen	er	godt	i	gang	med	planlegging.	Dugnaden	
gjennomføres	9.	og	10.	mai.	

Foreldremøte	for	neste	års	førsteklassinger	vel	gjennomført.	100	
nye	elever	på	vei	inn.		

Nye	ansettelser.	3	nye	fast	ansatte	lærere	på	plass	før	neste	
skoleår.	

Budsjett	i	havn.	Skolen	kom	i	mål.	Det	ligger	ingen	ytterligere	kutt	
inne	nå	i	år.	

17.	mai.	En	påminnelse	om	at	FAU	har	ansvar	for	å	hente	flagg	og	
faner	og	få	dem	tilbake	etterpå.	

Skolelag	i	fotball.	Jentelaget	videre	til	runde	4.	Guttelaget	røk	ut.	
Show	og	opplegg	rundt	fotballkampene.	

Sosial	læreplan.	Sosped-team	på	skolen	jobber	med	utarbeiding	av	
”sosial	læreplan”.	Den	skal	være	ferdig	i	løpet	av	året.	Samtidig	
revideres	skolens	handlingsplan	mot	mobbing	(ligger	på	nettsiden).	
Denne	skal	gjøres	mer	lettfattelig,	med	klare	”instrukser”	for	
hvordan	f.eks.	foreldre	kan	gå	videre	med	eventuelle	mobbesaker.	

Info	om	Leirskole.	Siste	uke	i	september	på	Knaben	for	neste	års	
syvende	trinn.	Skolen	og	foreldre	er	veldig	glade	for	at	
leirskoletilbudet	opprettholdes.	

Skolens	rutiner	og	ansvar	ved	elevfravær.	Nye	rutiner	ligger	ute	
på	hjemmesiden.	Nytt	er	blant	annet	at	foreldre	på	alle	trinn	nå	
må	gi	beskjed	til	skolen	dersom	elevene	er	borte	-	uansett	årsak.		

Ved	lengre	tids	fravær	(utover	en	uke)	tar	skolen	rutinemessig	
kontakt	med	hjemmet.	

Fravær	uten	gyldig	grunn	er	alltid	bekymringsverdig	og	følges	alltid	
opp.	Når	det	overgår	flere	dager	kan	det	utløse	meldeplikten	
gjennom	en	"bekymringsmelding".		

Fravær	ut	over	16	dager	fører	til	automatisk	utskriving	fra	skolen.	
Foreldre	har	da	selv	ansvaret	for	opplæringen	av	barna.	

3. 	 Info	fra	SFO	 Foreldremøte	med	nye	førsteklasseforeldre	er	gjennomført	(SFO,	
skole,	FAU).	

Trafikk:	personalet	forteller	om	skumle	situasjoner	på	
parkeringsplassen	om	morgenen.	

Oppussing	av	garderoben	i	gamle	del	av	nybygget,	i	tilknytning	til	
kjøkkenet.	Gjennomføres	i	uka	før	påske	og	påskeferieuka.	
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SFO	har	vært	på	skøytetur	to	fredager.	Reiste	med	rutebuss	ut	til	
Jærhagen.	Populært	tilbud.	

Aktiviteter:	vårstemning	ute.	Høytlesning	på	teppe	ute.	Fokus	på	
uteaktiviteter.	Innebandy	i	bingen.	Påskeverksted.		

Tilbakemeldinger	angående	påskeferien.	Foreldre	ikke	like	flinke	
som	til	vinterferien,	men	purring	ble	sendt	til	etternølere.	

4. 	 Natteravn	 FAU-leder	har	kontaktet	politiet	som	antyder	at	det	”ikke	er	noe	
særlig	på	gang”	på	Sandved.	Hun	har	også	vært	i	kontakt	med	
Barnevernstjenesten	og	FAU-leder	ved	Skeiene	ungdomsskole.	
Ingen	har	noe	negativt	å	si	om	at	vi	eventuelt	legger	ned	
natteravnordningen	på	Sandved	

Det	gis	oppfordring	til	interesserte	foreldre	om	å	kunne	melde	seg	
som	natteravner	på	Ganddal	eller	i	Sandnes	Sentrum.	

Enstemmig	vedtak	av	FAU:	Natteravnordningen	ved	Sandved	
skole	legges	ned.	

FAU-leder	avvikler	avtalen	med	Helgø	Meny.	

5. 	 status	dugnad	 Folkvord	Planter	AS	blir	med	og	sponser	planter.	
Dugnadskomiteen	holder	kontakt	med	Plantasjen.	Komiteen	tar	
også	kontakt	med	Hove	plantesalg.		

Skolen	ønsker	at	det	plantes	blomster	i	bl.a	flaggets	farger	(disse	
må	eventuelt	kjøpes,	FAU	dekker	inntil	ca	2000	kr).	

FAU	bør	være	obs	på	å	takke	butikker	for	bidrag.	

6. 	 Status	Trygg	Trafikk	&	
parkering	

Møte	mellom	FAU-representanter,	Trygg	trafikk,	barnehagen,	SU	
og	skolen.		

Hjertesoner	–	områder	i	nærheten	av	skolen	der	det	er	trygt	å	
slippe	av	elever.	

FAU	tar	selvkritikk	på	at	vi	ikke	involverte	barnehagen	tidligere	i	
forkant	av	kiss	&	drive-prosjektet.	Kommunen	og	Statens	vegvesen	
undersøker	steder	for	mulige	hjertesoner.	Skolen	”eier”	prosessen,	
FAU	tar	på	seg	noe	av	arbeidet	med	gjennomføring.	Inkluderer	SU	i	
barnehagen	og	også	elevrådet	på	skolen.	Trygg	Trafikk	har	midler	
tilgjengelig	for	eventuell	merking.	Markedsføring	i	etterkant.	Et	
samarbeidsprosjekt	mellom	Sandved	skole	og	Sandvedhaugen	
barnehage.	

Trafikksikker	skole/barnehage.	Skolen	og	barnehagen	kan	få	
tildelt	et	beløp	når	de	er	godkjente	som	”trafikksikre”	av	Trygg	
Trafikk.	Det	er	snakk	om	relativt	enkle	kriterier,	og	en	del	av	dem	
oppfyller	vi	allerede,	men	dette	må	dokumenteres.	

Bør	opplyses	om	hjertesoner	i	foreldremøte	24.	April.	
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Se	lenker	for	mer	info	trafikksikker	skole	og	hjertesoner:	

https://www.tryggtrafikk.no/tema/trafikksikker-kommune/	
https://www.tryggtrafikk.no/nyheter/krever-tryggere-skolevei/. 

7. 	 Eventuelt	 Gymsalen	blir	mye	brukt	til	annet	enn	kroppsøving,	noe	som	fører	
til	at	klassene	får	et	dårligere	kroppsøvingstilbud.	Spørsmål	til	
skolen:	Har	skolen	nok	plass	til	nok	kroppsøving	for	elevene?	Vil	
kroppsøvingstilbudet	påvirkes	av	neste	års	nye	privatskole	i	
Sandneshallen?	

FAU	har	fått	forespørsel	fra	foreldre	om	muligheter	for	å	arrangere	
skidag,	slik	FAU	ved	enkelte	andre	skoler	gjør.	FAU-leder	sjekker	
med	skolen	om	de	også	ønsker	dette	og	eventuelt	hvordan	dette	
kan	gjennomføres.		

Neste	FAU-møte	mandag	8.	mai	kl.	18.00-19.30.	

	


